

急重症醫學研究所博士班

112 學年度

最低修業年限	二年
應修學分數	18
逕博應修學分數	30 (含碩、博士班學分)
應修(應選)課程及符合畢業資格之修課相關規定	<p>(一).必修科目：進階急診醫學2學分、進階重症醫學2學分、研究設計及論文撰寫1學分、博士論文研究初報(博一)4學分、博士論文進度報告(博二)4學分。</p> <p>(二).選修科目：選修科目及選課範圍以本校教務處當學期公告之研究所課程表為準。</p> <p>(三).選課、加退選課需與指導教授討論後依本校學則及相關規定辦理。</p> <p>(四).博士班修業期限以二至七年為限。</p> <p>(五).博士班研究生至少應修畢十八學分，其中包含本所訂定之必修科目學分；碩士班研究生逕修讀博士學位者，至少應修畢三十學分(含碩、博士班學分)。</p> <p>(六).博士班研究生可依本校「學生抵免學分要點」申請抵免或免修。</p> <p>(七).學術及研究倫理教育課程(以下簡稱本課程)為必修 0 學分，採網路教學方式實施，課程內容包含 18 個核心單元，共 6 小時。本所學生須於入學第二學期結束前，至臺灣學術倫理教育資源中心平台修習本課程，並應通過線上課程總測驗及格標準。因故未能完成者，須於舉行博士學位候選人資格考核前完成本課程，未完成本課程者不得舉行資格考核。</p> <p>(八).性別平等教育線上課程(以下簡稱本課程)為必修課程 0 學分。本所學生於入學第一學期至本校網路教學平台修習本課程，並通過線上測驗達及格標準。未達及格標準者，可再次於平台重做線上測驗。因故未能完成者，須於畢業前補修完成，始得畢業。</p>

Institute of Emergency and Critical Care Medicine(Ph. D. Program)

Academic Year 2023-2024

Mini. Term of Study	Two Years
Minimum Credits	18 Credits
Minimum Credits for Direct-Entrance Ph.D.	30 Credits (Including credits for Master and Ph.D programs)
Curriculum Regulations and	<p>(1). Compulsory subjects: 2 credits for Advanced Emergency Medicine, 2 credits for Advanced Critical Care Medicine, 1 credit for Research Design and Thesis Writing, 4 credits for Research Review of Thesis - PhD Program (doctorate one), and Progress Report - PhD Program (doctoral second) 4 Credits.</p> <p>(2). Elective subjects: The elective subjects and the scope of elective courses are subject to the graduate school curriculum announced by the Academic Affairs Office of the school in the current semester.</p> <p>(3). Course selection, addition and withdrawal of courses must be discussed with the instructing professor and processed in accordance with the school's academic rules and relevant regulations.</p> <p>(4). The period of study for the doctoral program is limited to two to seven years.</p> <p>(5). Doctoral students should complete at least 18 credits, including credits for compulsory subjects set by the institute; for masters students to pursue a doctoral degree, they should have at least 30 credits (including credits for master and doctoral classes).</p> <p>(6). Doctoral students can apply for credit or exemption in accordance with the relevant measures of our school.</p> <p>(7). The Program is conducted through online and it is a compulsory program (0 credit), course content includes 18 core units, total 6 hours. Students should login to the “Center for Taiwan Academic Research Ethics Education” platform to complete the “Academic Research Education Program” and pass the required approval standard for the exam before end of the second semester after enrollment. Students in the PhD schemes should pass the required approval standard of the program before Qualifying Examination of Ph. D. Candidates, or else students will not allow to apply for qualification exam.</p> <p>(8). Implementing Guidelines for the Gender Equity Education Online Course is a required course with 0 credit. Students shall take this course during their first semester at NYCU through the University’s online learning platform. They shall pass the online test in order to pass the course. Those who fail to reach the passing standard may retake the online test on the platform. Those who fail to complete the course for some reason must complete it before graduation in order to graduate.</p>